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Nr. 114  BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN ECONOMISCHE ZAKEN 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 16 mei 2013 

De vaste Commissie voor Economische Zaken heeft mij op 15 mei 
gevraagd om in te gaan op de uitlatingen van retailexpert de heer Moers 
in Distrifood van 6 mei over de beschikbaarheid van babymelkpoeder. 
Tevens vraagt uw Kamer om een overzicht te geven van de beschikbare 
productie- en exportcijfers van babymelkpoeder. 

Nederland is tweede exporteur van agrofoodproducten ter wereld. Zuivel 
is één van de segmenten binnen agrofood en Nederland staat ook hier in 
de top van de exporterende landen. Traditioneel exporteren Nederlandse 
bedrijven veel zuivelproducten naar de wereldmarkt waaronder ook 
babyvoeding. Door de recente schandalen met melamine in lokale 
producten is er in China een grote vraag naar betrouwbare Nederlandse 
producten. Export vind ik een goede zaak want dat draagt bij aan de 
positieve betalingsbalans van Nederland, daar verdienen we ons geld 
mee. Dat mag er echter niet toe leiden dat er tekorten ontstaan op de 
thuismarkt. Daarom heb ik vorige week de fabrikanten van babymelk-
poeder en de retail aangesproken op hun verantwoordelijkheid voor een 
goede voorziening in Nederland. Zij hebben mij toegezegd dat zij zich 
maximaal zullen inspannen om de productie voor de Nederlandse markt 
verder te vergroten. Daarnaast zullen supermarkten toezien op een 
stringente handhaving van de geldende restricties bij de verkoop van 
babymelkpoeder. Ik verwijs u naar mijn brief van 8 mei met de uitkomst 
van het overleg (Kamerstuk 31 532, nr. 113). 

De productiecijfers van babymelkpoeder betreft bedrijfsinformatie 
waarover ik niet beschik. Wel heb ik van de twee grootste producenten 
informatie gekregen over de afzetontwikkeling in Nederland. De binnen-
landse afzet van babyvoeding van de twee belangrijkste merken is tussen 
het eerste kwartaal van 2012 en het eerste kwartaal van 2013 ruwweg 
verdubbeld waarbij de vraagstijging zich vooral in de laatste maanden 
voordeed (bron:FNLI). 
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Op basis van uitvoerstatistieken constateer ik dat ook de uitvoer van 
babyvoeding is gestegen, maar minder spectaculair dan de binnenlandse 
afzet. 

Export van kindervoeding (19011000) in tonnen, bron PZ 

2009 2010 2011 2012 

Totaal 133.642 144.369 131.683 150.124 
wv naar China 19.706 12.973 17.399 22.768 
wv naar Hong Kong 9.364 12.973 17.399 22.768

 

Tot slot 

Ik blijf de situatie van de beschikbaarheid van babymelkpoeder nauwgezet 
volgen. Indien daar aanleiding toe is zal ik opnieuw in overleg treden met 
de betrokken partijen. 

De staatssecretaris van Economische Zaken, 
S.A.M. Dijksma
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